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The H-type quark and the mass of mesons

Engel Rozaa)

Stripperwei 1, 5551ST Valkenswaard 5551, The Netherlands

The mass differences between a charged pion and a neutral pion and between a charged kaon and a neutral kaon are calculated on the basis of a Higgs-type potential assigned to quarks. Moreover, an explanation is given for the mass spectrum of mesons. The results challenge the common view on quarks and the classification scheme of hadrons, and they support the validity of a classical field theory for quantum physics.

Les différences de masse entre un pion chargé et un pion neutre et entre un kaon chargé et un kaon neutre sont calculées sur la base d'un potentiel de type Higgs attribué aux quarks. Une explication est en outre donnée pour le spectre de masse des mésons. Les résultats contestent la position commune adoptée sur les quarks et le schéma de classification des hadrons et confirment la validité d'une théorie des champs classique pour la physique quantique.
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